
 
 

Interpellation S – Hur stora intäkter alternativt besparingar beräknar SD, M, KD 

och SVG att avgifter för tolk vid sent avbokat vårdbesök ska ge? 
För att en patient ska få rätt vård och behandling måste hälso- och sjukvårdspersonalen och patienten 
kunna kommunicera med varandra. Tolkcentralen erbjuder tolkservice till personer som är döv, 
dövblind, vuxendöv eller hörselskadad. 
 
SD, M, KD och Sjukvårdspartiet har beslutat att utreda förutsättningarna för att avgiftsbelägga tolk vid 
uteblivet eller sent avbokat besök för döva, dövblinda, vuxendöva eller hörselskadade patienter 
[Avgiftshandbok 2024 (HSN 2023/1312)]. I beslutet ingick vidare att utredaren (Hälso- och 
sjukvårdsnämnden, HSN) uppdrogs att senast per februari 2024 återrapportera till regionstyrelsen. 
 
Mot bakgrund av ovan önskar jag fråga ordf HSN följande: 
 

1. Hur stor bedömer ordf HSN att intäkten blir om Region Gävleborg avgiftsbelägger tolk vid 
uteblivet eller sent avbokat besök avseende patienter som är döv, dövblind, vuxendöv eller 
hörselskadad? 
Alternativt: Hur stor bedömer ordf HSN att besparingen blir vid införande av avgifter enligt 
ovan för döva, dövblinda, vuxendöva eller hörselskadade patienter? 

2. Varför har HSN ej återrapporterat till regionstyrelsen enligt beslut? 
 
Gävle 2024-02-27 
Eva Lindberg, S 


